
Zápis ze zasedání správní rady MAS Hrušovansko, o. s.  
ze dne 29. dubna 2014 v Hrušovanech nad Jevišovkou 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Program:  
  1. logo 
  2. přijetí půjčky od obcí  
  3. různé 
     
     
Předseda sdružení ing. Prudký zahájil zasedání, přivítal všechny přítomné a  konstatoval, že jsou 
přítomni 4 z 5 členů správní rady. Ing. Miloš se omluvil. Jako ověřovatele zápisu navrhl Marii 
Maderovou, která byla jednohlasně schválena.   
 
ad 1) Manažerka MAS předložila přítomným návrhy loga MAS Hrušovansko, které obdrželi členové 
správní rady předem e-mailem. Paní Maderová popsala přítomným symboliku jednotlivých log. Pro 
návrh č. 2 b hlasoval p. Bejlek, ostatní byli pro návrh č. 3. 
 
Usnesení 8/14 SR: 
Správní rada MAS Hrušovansko schvaluje logo MAS Hrušovansko - návrh č. 3. 
Pro: 3                                                 Proti: 1                                             Zdržel se: 0 
 
ad 2)  Manažerka MAS informovala přítomné členy správní rady o schválení 
 (v obecním zastupitelstvu) poskytnutí bezúročné půjčky obcemi:  
Šanov (100 000 Kč), Hevlín (100 000 Kč) a Hrušovany n. J. (100 000 Kč). 
 
Usnesení 9/14 SR: 
Správní rada MAS Hrušovansko schvaluje přijetí bezúročné půjčky od obce Šanov ve výši  
100 000 Kč, obce Hevlín ve výši 100 000 Kč a města Hrušovany n. J. ve výši 100 000 Kč. 
 
Pro: 4                                                 Proti: 0                                             Zdržel se: 0 
 
ad 3) Manažerka MAS předložila přítomným členům správní rady návrh na rozdělení členů MAS 
Hrušovansko do 3 zájmových skupin: obce, neziskové organizace, podnikatelé. Dále předložila 
návrh upravených stanov MAS Hrušovansko dle metodiky pro standardizaci MAS, kde požádala 
přítomné členy správní rady o vyjádření v následujících bodech: 
- název: MAS Hrušovansko 
- o přijetí za partnera MAS bude rozhodovat valná hromada  
- rozpočet MAS bude schvalovat valná hromada 
- volební období členů správní rady a dozorčí rady bude tříleté 
- členové výběrové komise budou voleni z partnerů MAS 
Přítomní členové správní rady s rozdělením do 3 zájmových skupin i s úpravou stanov v uvedeném 
znění souhlasili. 
 
Manažerka MAS předložila členům správní rady návrh dotazníku pro podnikatele, který zpracovala 
paní Belovičová z MU Brno. Členové správní rady se shodli na tom, že návrh je potřeba ještě upravit 
a doplnit. Návrh na úpravu a doplnění dotazníku pro podnikatele zpracuje manažerka společně s 
panem Bejlkem. Návrh se následně zašle paní Belovičové k zapracování do dotazníku. Dotazník pro 
podnikatele bude rozeslán podnikatelům a neziskovým organizacím prostřednictvím starostů obcí, v 
Hrušovanech n. J. zajistí distribuci dotazníku p. Bejlek.  
 
 
zapsala: Jitka Jirků                                                  ověřila: Marie Maderová                         


